
Θυμάμαι βασικούς κανόνες ορθογραφίας.

Μια λέξη τελειώνει 

σε –ω (ωμέγα) 

όταν η λέξη είναι 
ρήμα και 

φανερώνει ότι 
«κάτι κάνω» (π.χ. 

βάζω).

Μια λέξη τελειώνει 

σε –ο (όμικρον) 

όταν η λέξη είναι 
ουδέτερο 

ουσιαστικό (π.χ. το
βάζο, το μήλο).

Τα ρήματα που 

τελειώνουν σε –ίζω 
γράφονται με γιώτα 

και ωμέγα. 
Εξαιρούνται τα: 
πήζω, κελαρύζω, 

δανείζω, αθροίζω, 
δανείζω.

Τα ρήματα που 
τελειώνουν σε 

–αίνω γράφονται 

με αλφα γιώτα και 
ωμέγα. Εξαιρούνται 
τα: μένω, δένω και 

πλένω.



Συμπληρώνω την άσκηση 6, σελίδα 36 και τις ασκήσεις 8
και 9, σελίδα 37 από το τετράδιο εργασιών.

Θυμάμαι το βίντεο που παρακολούθησα πριν μερικές
μέρες εδώ:
https://www.youtube.com/watch?v=yYRvfcSbbw4&t=1s
Ζωγραφίζω σε μια κόλλα ένα κουβαδάκι και μέσα
σχεδιάζω μια πράξη αγάπης που έκανα για να γεμίσω το
κουβαδάκι κάποιου και μια πράξη αγάπης που έκανε
κάποιος άλλος για να γεμίσει το δικό μου κουβαδάκι!

https://www.youtube.com/watch?v=yYRvfcSbbw4&t=1s

